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Tatiana Prades serà la candidata a l’Alcaldia de Godella per Compromís 
En les properes eleccions de maig de 2023, Tatiana Prades, 
encapçalarà la candidatura municipal de Compromís per Godella, 
fruit de l’acord per unanimitat de l’assemblea local.  
El dilluns 19 de desembre es va fer la presentació, a Vil·la Eugènia. 
Tatiana va estar rodejada de la gent del col·lectiu i veïnes i veïns 
de Godella junt als representants dels col·lectius comarcals de 
compromís. En l’acte, presentat per Genís Ruiz, hi van intervindre 
Àgueda Micó, secretària general de Més i coportaveu de 
Compromís i Joan Baldoví, actual Diputat al Congrés dels Diputats 
i candidat en primàries per encapçalar la llista a Corts 
Valencianes. Tatiana Prades també hi va intervindre i va fer un 
repàs des del moment en què es va decidir a presentar-se en la 
seua primera candidatura municipal en l’últim lloc de la llista fins 
al moment actual, en què l’encapçalarà. 
Tatiana Prades és regidora des de l’any 2015 i des de llavors ha 
estat al front de diferents competències municipals des de les 
que ha demostrat la seua gran capacitat de gestió, de treball en 
equip, de millora i autocrítica. Ha gestionat àrees tan diverses 
com Festes, Joventut i Infància, Participació Ciutadana, Promoció 
del Valencià, Biblioteca, o Comunicació i ha sigut regidora de 
Cultura durant els últims set anys, difonent i posant en valor la 
gran quantitat i qualitat d’activitat artística al nostre poble. 
En paraules de Tatiana, “ La gent del Col·lectiu de Compromís 
sempre m’ha animat a encapçalar la llista, no tenien cap dubte i 
això em va fer sentir protegida i segura al mateix temps, per a 
poder liderar el projecte. Hem gestionat en temps d’incertesa i 
de prioritats. Volem una Godella en la que les veïnes i veïns 
vullguen fer-se grans, on les mares i els pares compten amb 
alternatives de conciliació familiar, on els joves tinguen el seu espai per a compartir, on els músics i els artistes 
tinguen el recolzament d’un ajuntament sensible cap a les arts, on els espais públics siguen espais de creació 
i no contenidors buits, on es posen en marxa cooperatives energètiques perquè puguem estalviar en el rebut 
de la llum, on els productors de Godella tinguen el seu espai de venda directa sense preus desorbitats ni 
intermediaris”  

Tatiana Prades és des de fa anys, a més a 
més de la seua tasca institucional, una gran 
activista cultural i social en Godella. 
Dedicada a la recuperació i el cant de la 
cançó d’arrel valenciana, també ha format 
part de diferents associacions i moviments 
culturals i socials de Godella com el Grup de 
Danses “El Poblet”, el cor Sant Bertomeu o 
el Cor Lambert Alonso. 
A més a més, en el vessant institucional ha 
exercit durant els últims anys el càrrec de 
cap de gabinet de la vicesecretaria general 
de la FVMP on també ha demostrat la seua 
gran capacitat de gestió. 
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Falsedades y mentiras que se han dicho sobre el PAI de La Canyada de Trilles. 
En democracia caben la exposición de ideas, el debate y la controversia, la disparidad de opiniones y la crítica 
política, y en este tema del PAI de la Canyada de Trilles ha habido de todo esto y durante muchos años. Lo 
que no es admisible son los ataques, las amenazas y los anónimos de los últimos meses, contra la alcaldesa, 
concejales o funcionari@s municipales. También tenemos que denunciar las mentiras y falsedades que se han 
vertido por parte de algunos colectivos, para una actuación que, gustará o no, pero se ajusta a la legalidad 
vigente, cuenta con todos los informes técnicos favorables y también en su momento con la aceptación de 
todos los grupos políticos. No es el proyecto original aprobado en 2003. Se ha adaptado a la legislación 
urbanística actual y se han introducido mejoras, fruto de la negociación municipal con la propiedad, y ha sido 
aprobado por el pleno de Godella por una amplia mayoría de 15 votos a favor y solo 2 en contra. 

 

- No existe un problema de vi-
vienda porque en Godella hay 
más de 700 viviendas vacías. 

En Godella hay segundas residencias sin personas empadronadas que figuran 
como vacías. La oferta inmobiliaria de alquiler y compraventa es muy escasa y 
muchos jóvenes se ven obligados a irse del municipio. 

- El Ayuntamiento quiere cons-
truir en un paraje natural, en una 
zona verde protegida, con más 
de 300 especies animales y vege-
tales. 

La Canyada de Trilles no es, ni ha sido nunca, una zona protegida, ni un paraje natural, 
ni una zona verde, sino terrenos de cultivo abandonados y urbanizables desde 1990. 
No hay en dichos terrenos elementos de especial protección tal y como avala el in-
forme de la propia Conselleria de Medi Ambient. 

- La construcción agravará el 
problema de las inundaciones 
en Godella. 

El proyecto incluye la construcción de una balsa de laminación, para retener y filtrar las 
aguas de lluvia y un colector de pluviales y fecales, para el barrio de Conxeta, que carece 
de él. El Barranc dels Frares recibirá menos agua de escorrentía que actualmente.  

- Se destruirá un bosque me-
diterráneo con miles de arbo-
les 

El área tiene exactamente 747 árboles, de ellos la mitad (368) se conservarán en 
su ubicación actual. Las especies recuperables serán trasplantados a la zona 
verde de la Torreta o a otros parques de Godella y se añadirán nuevos hasta llegar 
a los 1.000 árboles en todo el sector. 

- Las obras ponen en peligro el 
yacimiento de la torre del Pi-
rata. 

El yacimiento arqueológico ha sido arrasado en superficie por abandono y van-
dalismo. El agente urbanizador queda obligado a realizar una excavación arqueo-
lógica e integrará los restos que aparezcan en una zona verde de 13.353 m2 para 
recuperarlos y protegerlos.  

- Unides Podem-EU es el único 
partido que se mostró desde 
un principio totalmente en 
contra de este PAI.  

El concejal de urbanismo Andreu Moreno (EUPV) presentó el proyecto para su 
aprobación en 2003. Concejales de EU en el gobierno aprobaron pasos sucesivos 
en años siguientes (2007-2016). Los concejales de EU (J.Cardo) i CET (Irene Ferré) 
votaron a favor en el pleno para requerir al agente urbanizador el inicio de las 
obras del PAI (26/05/2016). 

- El PAI está plagado de irre-
gularidades, vamos a denun-
ciarlo en todas las instancias 
posibles 

Ni una sola de las denuncias o contenciosos interpuestos en Juzgados, Síndic de 
Greuges, o Agència Anti-Frau, les ha dado la razón. Los denunciantes, lo publici-
taron, pero omitieron informar de que todas sus demandas fueron rechazadas o 
falladas en contra. 

- El ayuntamiento no ha he-
cho caso a las 4.000 firmas de 
vecinos presentadas contra 
este PAI. 

Se han presentado 3.375 firmas. Una vez depuradas de duplicidades, menores de 
edad, datos incompletos y personas no empadronadas o no identificadas, solo 
han resultado 1.646 válidas. La iniciativa no ha cumplido con el requisito legal del 
15% del censo para ser tramitada. 

- Godella padece un urba-
nismo salvaje, es la ruina y la 
muerte de un pueblo 

La población de Godella está estabilizada en 13.000 habitantes desde hace más 
de 20 años, porque hay muchas reformas, pero apenas obra nueva. Solo el 38% 
del término es urbano o urbanizable y el resto, no urbanizable o protegido. 

- El procedimiento se ha lle-
vado con opacidad y secre-
tismo. El ayuntamiento no ha 
informado y tenía prisa en re-
solverlo.  

¿Prisa, cuando ha tardado 20 años en ejecutarse?. Se ha expuesto y debatido 
reiteradamente en sesiones públicas del Consell Assessor d’Urbanisme, Comisio-
nes Informativas y Plenos, todos abiertos a la participación ciudadana. También 
en actos explicativos al Capitolio y en varios Boletines municipales.  
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La Conselleria desmiente la existencia 
de flora y fauna protegida en el àrea del 
PAI. 
 
Respondiendo a un escrito de Acció Ecologista, el 
4/11/2022 la Conselleria emitió un informe negativo 
sobre los supuestos valores ambientales del sector 
31-32 de Godella. El 15/11/2022 técnicos de la 
Conselleria, visitaron la zona y  sus  conclusiones son 
contundentes: 
No se ha detectado la presencia de especies 
protegidas como la lechuza, aves nocturnas o 
murciélagos cavernícolas, ni restos de nidificación 
de los mismos. Por lo que respecta a la flora, 
tampoco se ha encontrado ninguna especie 
protegida catalogada. Solamente una planta 
“Teucrium edetanum” especie vigilada, que no se 
verá afectada porque quedará dentro de una zona 
verde pública y 4 ejemplares asilades que serán 
objeto de medidas adicionales de conservación. 
 
 

 

-NO VOLEM PAGAR !- 
Con este grito se manifestaron muchos godellenses 
en 2014, contra el pago de la sentencia 
expropiatoria del Parc de la Devesa. 
Desgraciadamente sí tuvimos que pagar 7 millones 
a las monjas y después 2 millones más, por la 
sentencia del Bovalar y seguiremos pagando hasta 
el año 2035, para saldar esta deuda. Por eso no 
comprendemos que algunos no hayan aprendido de 
esta experiencia negativa y se arriesguen ahora a 
tener que pagar nuevas indemnizaciones, que serían 
la ruina para Godella pero un generoso regalo para 
los propietarios, que cobrarían sin necesidad de 
edificar ni de vender.  
Declarar no urbanizable un suelo que ya lo es, 
supone pagar SÍ o SÍ a los propietarios. 

 

Hay alternativas: LAS PROPUESTAS DE COMPROMIS 
 
En su estado actual el PAI de la Canyada de 
Trilles no tenía vuelta atrás. Godella no 
podía asumir nuevas expropiaciones 
millonarias, por una propiedad privada y 
urbanizada con todos los requerimientos 
legales. 
No obstante hay, alternativas que 
permitirían a Godella reducir la 
edificabilidad e incrementar (ahora sí) las 
zonas verdes y protegidas, sin endeudarse. 
Desde Compromís hacemos una propuesta 
concreta para el nuevo PGOU: cambiar la 
clasificación urbana de la zona de Ermita 
Nova a no urbanizable. Con ello evitaríamos 
la construcción en el futuro de un millar de 
viviendas permitidas en el actual plan general. 
También proponemos la compra de Les Pedreres. Un área de más de 350.000 m2 ya protegida, pero de 
propiedad privada, para hacer allí un gran parque para Godella y el área metropolitana de València. Su 
superficie es más del doble que todo el sector 31-32, pero su precio infinitamente menor por no ser 
urbanizable.  
Compromís llevó esta propuesta al pleno del 26 de mayo de 2022, lamentablemente los votos PP, C’s y de 
Irene Ferré (UP), impidieron la aprobación de esta propuesta medioambiental tan importante para Godella.”
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Èxit d’acceptació i participació en diverses iniciatives municipals 
 

La societat comença a recuperar el 
ritme i la participació habituals, 
després de la crisi que va suposar la 
Covid en els anys 2020 i 2021. Així, 
l’Escola de Nadal està plena. 
Enguany la Regidora d’Infància i 
joventut, Tatiana Prades, havia 
augmentat l’oferta, fins 70, i s’han 
cobert a les poques hores d’obrir-
se la inscripció. També són 
polítiques d’èxit, la programació 
cultural de Nadal, el grup de joves 
prescriptors, el ludoespai, el 
Godejam, la nova programació de Ràdio 
Godella de “Fem un podcast ” i el suport a les 
entitats culturals del poble. El 
nostre compromís amb la 
cultura, la infància i la 
joventut es demostra dia a 
dia.  
Compromís amb l’horta. . El 
nostre regidor Carles Francès 
des de la regidoria 
d’Agricultura, continua 
treballant per millorar la vida 
de les persones que treballen la 

nostra horta, amb la reparació del 
camí de les Revoltes i l’impuls i 
ampliació del mercat de venda 
directa. Des de la Regidoria de 
trànsit s’està procedint a repintar 
tots els passos de vianants. 
Carme Arnal, regidora 
d’Agermanament i turisme reprèn 
amb gran èxit les rutes turístiques i 
l’agermanament amb la ciutat 
italiana de Lanuvio. 
Des de l’àrea de Serveis socials, 
treballa per mantindré l’atenció a 

les necessitats socials malgrat la manca de 
personal, que dificulta l’agilitat en la gestió. 

Des de l’àrea d’Urbanisme, el 
nostre regidor Carles Duran, va 
resolent els greus problemes 
urbanístics que venen de lluny 
i tracta de combinar-los amb 
l’atenció diària a les 
necessitats de llicències. 
També ací el gran volum de 
feina i la manca de personal, fan 
que els terminis de resolució no 
siguen els que voldríem.  

 

PER UN METRO 24 HORES 

Joves PV-Compromís ha presentat la seua proposta per 
exigir a la Generalitat un servei 24 h. durant els caps de 
setmana i fins les 2:30 hores de la matinada entre setmana.  
La campanya ‘Per un metro 24 h’ s'ha fet a tots els 
municipis de la comarca de l’Horta, també a Godella, amb 
una moció al ple municipal del 24/11/2022 i amb el 
repartiment de fullets per reivindicar-la. 
Cal reclamar l’augment de la xarxa de Metrovalencia, "per 
poder dotar a tots els pobles d'un servei de qualitat, com el 
que compten ciutats com Barcelona o Madrid i que 
milloraria la vida, no sols de les persones joves, sinó també 
de totes aquelles persones treballadores que no poden 
tornar actualment en metro del seu treball a causa dels 
horaris nocturns reduïts del servei de metro" 
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